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Idrottsnämnden Protokoll 3/2020 

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 26 maj kl. 17:30 – 17:39 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justering 

 
Måndagen den 1 juni 2020 §§ 1-4, 6-7, 9-17 

Omedelbar justering av paragrafer §§ 5, 8 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                                  Tobias Johansson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V), vice ordföranden 

           

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) §§ 1-5 & 7-17 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Camilla Bergman (L) § 6 

 

Ersättare 

Camilla Bergman (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, nämndsekreteraren Marie Norrberg 

och borgarrådssekreteraren Oscar Ljunggren (C). 
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§ 1 
Anmälan av justerat protokoll från föregående sammanträde 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna anmälan av protokoll nr 
2/2020 från nämndens sammanträde den 21 april 2020, som 
justerats måndagen den 27 april. 
 
 

 
 § 2 

Val av justerare och tid för justering 
 

Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Tobias Johansson (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 1 juni 2020. 
 

  

§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen     
 
Anskaffning av två elektriska isbanemaskiner till Gubbängens 
skridsko- och bandyhall. 
 
Beslut  
Idrottsnämnden beslutar 
 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 4 
Anmälningsärenden 
 

A. Högdalens sim- och idrottshall, lägesrapport. 
B. Eriksdalsbadet, renovering av vattenrening och 

bubbelpooler, slutrapport. 
C. Medborgarförslag om idrottshall på Södermalm. 

 
Beslut  
Idrottsnämnden beslutar 
 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander Ojanne 
(S) lämnar särskilt uttalande på anmälningsärende 4A enligt 
följande: 
 
Vi beklagar att detta viktiga projekt nu förskjuts i tid samtidigt 
som kostnaderna ökar. Högdalens simanläggning är en viktig del 
av utbudet av sim- och badanläggningarna i söderort och den 
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stora risken för ytterligare förseningar kan få negativa effekter på 
möjligheten att bedriva simskola och simsport i staden. 
 
Från utlåtandet framkommer också att taket samt flertalet dolda 
problem troligen kommer driva upp kostnaden för projektet 
ytterligare. Det är nu viktigt att staden följer utveckling i projektet 
noga för att en snabb och kostnadseffektiv renovering ska kunna 
genomföras så Högdalen med omnejd åter får tillgång till sin 
simhall. 
 
 
 
§ 5 
Tertialrapport 1 2020 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/2020/418 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 

2. Nämnden godkänner nämndmålet Idrottsnämnden bidrar 
till att skapa ett gynnsamt näringslivsklimat för aktörer 
inom idrottssektorn under KF:s mål 2.1. 

3. Nämnden godkänner reviderad handlingsplan mot 
våldsbejakande extremism enligt bilaga 1. 

4. Nämnden begär budgetjustering om 1,0 mnkr inom 
investeringsbudgeten för trygghetsskapande åtgärder 
enligt bilaga 2. 

5. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 maj 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander Ojanne 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill ge en eloge till förvaltningens personal för det arbete som 
utförts under en pågående pandemi. 
 
Angående tertialrapporten vill vi framföra några viktiga 
synpunkter.  
 
Den ekonomiska prognosen i tertialbokslutet visar just nu på ett 
nettounderskott om drygt 30 mnkr. En stor del av underskottet är 
en effekt av pågående pandemi. Vår uppfattning är att 
förvaltningen måste få ekonomisk kompensation för pandemins 
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effekter. Vi ser annars en risk att besparingar av driftbudgeten 
under innevarande verksamhetsår skulle få allvarliga 
konsekvenser. Vi är särskilt oroade för att arbetet med att nå de 
prioriterade målgrupperna i det idrottspolitiska programmet är 
det först kommer få stryka på foten i besparingstider 
 
Följderna av pågående pandemi riskerar också att få 
ekonomiska konsekvenser även under kommande år. Bl.a. så 
riskerar intäkterna från entréavgifter och träningskort minska 
under kommande år. Detta eftersom det finns en risk att de som 
tidigare tränat regelbundet inte återupptar sin träning efter 
pandemin. Behov finns därför att ekonomisk kompensation är 
nödvändigt också under nästkommande år.  
 
Vi ser med oro på att den blå-gröna majoriteten vill fortsätta med 
olika marknadsexperiment. 
Att man givit förvaltningen uppdraget att ”identifiera 
verksamheter som konkurrerar med fristående aktörer” torde 
tyda på att majoriteten har ambitionen att privatisera verksamhet 
eller upphandla drift. Majoriteten pratar mycket också om ”extern 
finansiering” för lösa bristen på idrottsanläggningar. Tyvärr finns 
dock väldigt få exempel på att OPS och andra typer av extern 
finansiering av idrottsanläggningar i slutändan varit en besparing 
för berörda kommuner. Majoriteten vill bl.a. att Västertorps sim- 
och idrottshall, nya ishallar i Sätra och på Zinkensdam ska 
bekostas genom extern finansiering. Tyvärr finns dock få 
exempel på att extern finansiering av idrottsanläggningar i 
slutändan varit en besparing för berörda kommuner. Risken är 
istället att hyreskostnaderna blir skyhöga och därmed i längden 
blir en dålig affär för skattebetalarna. 
 
 
 
§ 6 
Stöd till Djurgårdens IF Fotbollsförening och Djurgårdens IF 
ishockeyförening 
Dnr 04.01/1373/2019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner ansökan avseende 2020 om 
stöd avseende Urban Sports enligt de förutsättningar 
som besk-rivs i detta tjänsteutlåtande och beviljar ett stöd 
om 750 tkr till Djurgårdens IF Fotbollsförening och 750 tkr 
till Djurgårdens IF Ishockeyförening. 

2. Idrottsnämnden godkänner att förvaltningen återkommer 
med förslag till beslut avseende ansökan om stöd för 
2021-2022 i ett senare läge och att inga garantier för stöd 
för dessa år ges. 
 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 november 
2019. 
 
 



Sida 5 av 12 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Jäv 
Ledamot Daniele Fava (L) har på grund av jäv inte deltagit i eller 
varit närvarande vid handläggningen av detta ärende. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 7 
Evenemangsstöd till alla på snö, Swim Open och Stockholm 
Marathon  
Dnr 04.01/2020/1516 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden beviljar ett stöd om 295 tkr till Svenska 
Simförbundet avseende evenemangen Swim Open Mini 
och Swim Open 2020. 

2. Idrottsnämnden beviljar ett stöd om 390 tkr till Svenska 
Skidförbundet avseende evenemanget Alla på snö 2020. 

3. Idrottsnämnden beviljar ett stöd om 760 tkr till Hässelby 
SK och Spårvägen FK för evenemangen Stockholm 
Marathon, Tjejmilen och Minimaran 2020. Stödet fördelas 
lika mellan föreningarna. 

4. Idrottsnämnden beviljar ett stöd till Hässelby SK och 
Spår-vägen FK om 260 tkr avseende evenemangen 
Stockholm Marathon och Tjejmilen 2021. Stödet fördelas 
lika mellan föreningarna. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 april 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 8 
Överklagan av Förvaltningsrätten i Stockholms dom 2020- 
03-24  mål nr 3041-19, laglighetsprövning enligt 
kommunallagen 
Dnr 01.07/2019/154 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Till Kammarrätten i Stockholm överlämnas komplettering 
till överklagandet av dom 2020-03-24 mål nr 3041-19 
enligt förslag, bilaga 1. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 20 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 9 
Yttrande över stadsrevisionens årsrapport 2019 för 
idrottsnämnden 
Dnr 01.04/2020/1090 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Som yttrande över rapporten hänvisar idrottsnämnden till  
förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 5 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 10 
Fullstor idrottshall vid Rödabergsskolan - reviderat 
genomförandebeslut 
Dnr 08.01.01/547/2015 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
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1. Idrottsnämnden godkänner en höjning av 
investeringsutgiften med 34,4 mnkr till sammanlagt 108,4 
mnkr för en fullstor idrottshall vid Rödabergsskolan som 
ersätter idrottsnämndens tidigare genomförandebeslut 
från juni 2016 och föreslår att kommunstyrelsens 
ekonomiutskott godkänner utgiftsökningen. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander Ojanne 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att arbetet fortsätter med byggandet av 
idrottshallen vid Rödabergsskolan men vi noterar tyvärr att 
kostnaderna hade skenat iväg. Ursprunglig budget i tidigare 
genomförandebeslut låg på 74 mnkr. Flera riskfaktorer och 
kringkostnader har tillkommit som beskrivs i ärendet. Nuvarande 
bedömning är en investeringsutgift om 108,4 mnkr projektet har 
blivit ca 45 % dyrare och är försenat. Självklart behöver idrotten 
bra och idrottshallar men risken är att, givet 
kostnadsutvecklingen i flera projekt under mandatperioden, 
nödvändiga investeringar uteblir. Det är av stor vikt att de 
underlag som vi politiker har att fatta beslut på är preciserat till 
hundra procent, så att betydande kostnadsökningar kan förutses 
från början samt att skenande kostnaderna och förskjutning i 
tidsplaner klargörs tydligt och transparent. Till skillnad från den 
moderat ledda majoriteten kan vi inte bara stå vid sidan av och 
se på när projekt efter projekt fördyras med hundratals miljoner 
att låta kostnaderna skena av skattebetalarnas medel är inte 
acceptabelt. 
 
 
 
§ 11 
Trygghetsarbete vid stadens idrottsanläggningar 
Dnr 03.01/2020/435 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsförvaltningens redovisning godkänns 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 februari 2020. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Karin Ernlund m.fl. (C) Hugo Laigar (M), Daniele Fava m.fl. (L), 
Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Samtliga invånare och besökare oavsett ålder, kön eller 
bakgrund, ska känna sig trygga i och på väg till och från 
Stockholm stads idrottsanläggningar. Den grönblå majoriteten 
vill därför understryka vikten av att fortsätta utveckla och förädla 
det intensiva trygghetsarbete som idrottsförvaltningen genomför i 
stadens sim- och idrottshallar samt idrottsplatser. Det är av 
yttersta vikt att anläggningspersonal fortsätter att anmäla och 
avhysa besökare som bidrar till otrygghet hos besökare och 
personal. Det är också viktigt att idrottsförvaltningen tillsammans 
med stadsdelsförvaltningarna gemensamt arbetar med att 
identifiera och åtgärda otrygga vägar och gångstråk som leder till 
och från stadens idrottsanläggningar samt kollektivtrafiknära 
platser som spelar en viktig roll för transport till och från stadens 
sim- och idrottshallar, exempelvis genom stärkt belysning eller 
slyröjning. Här anser den grönblå majoriteten att kommunens 
trygghetsfond utgör ett viktigt verktyg och uppmanar 
idrottsförvaltningen att utöka antalet ansökningar om 
trygghetsmedel under tertialperiod två 2020. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander Ojanne 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
I det idrottspolitiska programmet framgår att ”mobbning, sexuella 
trakasserier, diskriminering och liknande inte får förekomma och 
om så sker ska detta kraftfullt bekämpas”. I detta ärende nämns 
dock inte hur förvaltningen arbetar med dessa frågor som 
tidigare har uppmärksammats mycket t.ex. kring simhallarna. Vi 
vill därför att förvaltningen återkommer till nämnden med en 
redovisning hur man arbetar med dessa frågor.   
 
Vi delar därför förvaltningens bedömning att en handlingsplan 
bör upprättas där en djupare analys också kan göras kring olika 
gruppers behov av trygghetsinsatser och vilka som har effekt 
beroende på situation och grupp. I detta arbete bör det också 
ingå hur förvaltningens egen personal kan bidra till ökad trygghet 
genom olika arbetssätt såsom att visa sig synliga och rondera i 
exempelvis simhallar då det inte alltid är så att just kameror och 
ordningsvakter uppfattas som tryggt av alla. 
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§ 12 
Motion om att bygga ett kallbadhus vid Riddarholmskajen - 
svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/134 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 mars 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 13 
Motion om lokalvård i egen regi, något alla kan vinna på – 
svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/821 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 4 april 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund m.fl., (C), Hugo Laigar (M), 
Daniele Fava m.fl. (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD) föreslår att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander 

Ojanne (S) föreslår att motionen tillstyrks och anför 
därutöver följande: 
 
Lokalvårdare är ett mycket viktigt yrke för stadens 
verksamhet i stort och för våra invånare. Lokalvårdarnas 
betydelsefulla arbete har nyligen också 
uppmärksammats i samband med Covid-19:s spridning i 
Sverige.  
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Lokalvård anses idag av såväl Kommunal som av 
Sveriges Kommuner och Regioner som ett centralt 
element för att minska smittspridning och vårdrelaterade 
infektioner. 
 
Yrket lokalvårdare är dessvärre lägre prioriterat än vad vi 
anser att det borde vara. Arbetsförhållandena är ofta 
ansträngd för arbetstagarna med dåliga arbetsrättsliga 
villkor, avsaknad av kollektivavtal och en arbetsmiljö som 
allt som oftast berättigar till stark kritik. En tredjedel av 
arbetstagarna i branschen utför sitt arbete på 
tidsbegränsade anställningar där obekväm arbetstid och 
arbetsskador som fallolyckor, belastningsskador, 
förslitningsskador och allergier är vanligt förekommande. 
Lägger man till detta att många av arbetstagarna ofta 
befinner sig i prekära förhållanden med tillfälliga arbets- 
eller uppehållstillstånd visar det på en bransch i behov av 
både resurser och uppmärksamhet. Lokalvården är 
också ett område som mer eller mindre helt är 
konkurrensutsatt och marknadsstyrt, vilket ställer stora 
krav på oss politiker att ställa tydliga och rimliga 
kvalitetskrav på verksamheten och i synnerhet skärpa 
kraven på arbetsvillkoren för de anställda. Vi vill därför att 
staden alltid ska utreda förutsättningarna att ta över 
lokalvården i egen regi när avtalen löper ut.  
 
Sammanfattningsvis föreslår vi i motionen att staden ska 
göra en förutsättningslös omprövning och statushöjning 
av lokalvårdens sammanhang i stadens verksamheter 
utifrån arbetsrättsliga, jämställdhetsmässiga, kvalitets- 
och hygienmässiga aspekter. 

 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och Alexander Ojanne 
(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag till 
beslut. 
 
 
 
§ 14 
Svar på skrivelse från C, M, L, MP, KD, S och V angående 
idrottsföreningars ekonomiska utmaningar under 
coronakrisen 
Dnr 03.01/2020/1496 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar 
på skrivelsen. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 4 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 15 
Extra stöd för sommaraktiviteter 2020 
Dnr 04.01/2020/1737 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner att förvaltningen 
omdisponerar 1 mnkr, som i budgeten för föreningsstöd 
2020 avsatts för idrottsbonus till att istället täcka 
kostnader för extra aktiviteter sommaren 2020, enligt 
detta tjänsteutlåtande. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att handlägga 
och fördela omdisponerade medel i enlighet med vad 
som beskrivs i detta tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 20 maj 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 16 
Tyresta - Åva gård, Överlåtelse av avtal  
Dnr 02.04.03/2020/1744 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden uppdrar till idrottsförvaltningen att vid en 
eventuell försäljning av fastigheterna Båthuset 1:4 och 
Vissvass 4:1 överföra arrendeavtal (B2/95, 132 A och N 
132) och där tillhörande tillgångar inom fastigheterna till 
fastighetsnämnden 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 20 maj 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 17 
Övrigt 
Inget togs upp under denna punkt. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Marie Norrberg 
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